
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1010
Mener ministeren, at der kan sikres en bedre balance, end den nuværende rammebevil-
ling tillader, så man på den ene side udnytter den ledige sengekapacitet på Sano, og på
den anden side nedbringer den lange venteliste til rehabilitering på centrene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand

1/1

Sundhedsudvalget 2020-21
SUU Alm.del - Spørgsmål 1010

Offentligt


